

Referat

- fra bestyrelsesmøde afd. 29

Mødetidspunkt: 4.november 2021 kl. 17.00 – Vestergården mødelokale 1.

Til stede: Bestyrelsen: Trine Anka Overgaard, Sofie Albrekt Hansen og Liselotte Jakobsen.

Fraværende: Mette Nørgaard Blenstrup, Rebecca Traberg
Suppleanter: Cecer Bjørk Mortensen og Lis Frellsen.

1 Godkendelse af referat

- Tidligere referat er godkendt af alle bestyrelsesmedlemmer og indsendt til Vivabolig

2 Nyt fra formanden

- Kort orientering omkring rundvisningstur til nye byggeprojekter i Vivabolig og første møde i repræsentantskabet.
- Forslag til forretningsorden til bestyrelsen fremsendes til bestyrelsesmedlemmer, så hver enkelt medlem kan gøre sig overvejelser omkring ordlyden - forretningsorden vedtages ved næste møde.
- Der opsættes juletræ i Anneby – serviceteam sørger for det praktiske med hensyn til placering og lyspåsætning.

3 Runden rundt

- Ingen havde noget at tilføje

4 Økonomi

- Intet nyt under dette punkt

5 Orientering fra team 5

- Ved mødet d. 29.oktober 2021 var nedenstående forespørgsler som Teamleder Christian Toft efterfølgende ville finde svar på:
 - De ovne der indsat i lejligheder/rækkehuse er ikke pyrolyse, som oplyst ved fremvisning af boligerne inden indflytning - Christian videregiver til projektleder Henning Rolf Christensen.
Henning Rolf Christensen oplyser at pyrolyseovne blev favalgt i løbet af projektet.
 - Udvendige håndgreb til terrassedøre, da gummilister i døren bliver beskadiget ved åben/lukke udefra. – Christian undersøger om det ikke kan isættes.
Påsætning af håndgreb er muligt, og vil blive set på ved årsgennemgang -er der allerede nu skade på gummiliste, så kontakt serviceteam.

6 Behandling af indkommende forslag

- Beboer ønsker ændring i husorden under pkt. Støj
Dette skal på som pkt. til det årlige afdelingsmøde, da det skal til afstemning.
- Pullerter der er opsat på de parallel liggende p-båse giver problemer, da bildøren støder ind i pullerten.
Teamleder Christian Toft er orienteret om udfordringen, og prøver at finde en løsning.
- Beboer har henvendt sig om det var muligt at lave en form for bytte/brugtmarked i Andeby.
Bestyrelsen synes ideen er rigtig god, men vi mangler desværre et overdækket sted til opbevaring af effekterne – ideen er er ikke henlagt. Bestyrelsen fremsætter et pkt. til afdelingsmøde omkring opførelse af en mindre aflåst overdækket træpavillion på flisearealet ved siden af grillpladsen. Pavillionen vil bl.a. kunne benyttes til fællesarrangementer, bytte/brugtmarked og bestyrelsesmøder.

7 Orientering/info fra Aktivitetsudvalget

- Intet nyt

8 Evt.

- Formand vil foranledige at der laves opslag på facebook gruppen, hvornår der afholdes næste bestyrelsesmøde og at der er mulighed for at møde op med forslag o.lign.

Næste møde d. 6.januar 2022 kl. 17.00 – 19.30 I Vestergården mødelokale 1.

Liselotte J Jacobsen, Referent